## 公開資訊觀測站精華版

## 本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	112/02/07	發言時間	17:01:49
發言人	鐘世英	發言人職稱	總經理	發言人電話	07-5577660
主旨	本公司112年01月份自結合併營業收入公告				
符合條款	第 51 款	事實發生日	112/02/07		
說明	1.事實發生日:112/02/07 2.公司名稱:興勤電子工業股份有限公司 3.與公司關係(請輸入本公司或子公司):本公司 4.相互持股比例:不適用 5.發生緣由:公佈本公司112年01月份自結合併營業收入(已扣除內部交易)。 6.因應措施:本公司112年01月份自結合併營業收入為新台幣536,287仟元;較去年同期 自結合併營收新台幣679,922仟元,減少21.13%。 7.其他應敘明事項(若事件發生或決議之主體係屬公開發行以上公司,本則重大訊息同時 符合證券交易法施行細則第7條第9款所定對股東權益或證券價格有重大影響之事項): 自結數尚未經會計師簽證,特此說明。				

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後,由本系統對外公佈,資料如有虛偽不實,均由該公司負責。

## Material Information (2428 THINKING)

SEQ\_NO 1 Date of announcement 2023/02/07 Time of announcement 17:03:36

Subject Monthly revenue report, January 2023

Date of events 2023/02/07 To which item it meets paragraph 51

- 1.Date of occurrence of the event:2023/02/07
- 2.Company name: Thinking Electronic Industrial Co., Ltd.
- 3.Relationship to the Company (please enter "head office" or "subsidiaries"):head office
- 4.Reciprocal shareholding ratios:N/A
- 5.Cause of occurrence: Announcement of Monthly revenue report, January 2023 (internal transaction deducted)

## Statement

6.Countermeasures:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd.(TWSE: 2428) today announced its net revenues for January 2023.

On a consolidated basis, revenues for January 2023 were approximately NT\$ 536,287 thousand, an decrease of 21.13 percent over the same period in 2022

7.Any other matters that need to be specified (the information disclosure also meets the requirements of Article 7, subparagraph 9 of the Securities and Exchange Act Enforcement Rules, which brings forth a significant impact on shareholders rights or the price of the securities on public companies.): Unaudited Consolidated revenue.